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1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
 
 
Mgr. Pristáš: 
Mal by som jeden podnet, parkovisko  pred poštou. Myslím, že každý mi dá za pravdu, že ak 
potrebuje ísť na poštu niečo vybaviť, je tam problém zaparkovať a hlavne v obedňajších 
hodinách, keď ľudia majú obedňajšie prestávky a chcú si odbehnúť vybaviť na poštu niečo, je 
tam problém zaparkovať. Ja sa snažím chodiť na poštu čo najmenej, ale sú situácie, keď 
človek tam potrebuje ísť. Mám taký pocit, že tam parkujú zamestnanci priľahlých obchodov 
celý deň. Chcem sa opýtať, či by to bolo možné obmedziť nejaké to parkovanie tam časovo na 
hodinu alebo dve, alebo nájsť nejaké riešenie, aby to parkovisko naozaj slúžilo pre ľudí, ktorí 
potrebujú ísť na poštu vybaviť si veci.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, je to dlhodobý problém. Túto otázku aj mnohé iné, by mala vyriešiť Koncepcia statickej 
dopravy, ktorú rieši za oddelenie výstavby pani Ing. Verešová, čiže ak budete mať aj nejaké 
ďalšie konkrétne požiadavky, pokojne sa môžete stretnúť a prípadne predložiť aj ďalšie 
problémy, ktoré vidíte tu v meste ako poslanec. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
Oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


